
Για  να  δούμε  τι  θα…δούμε…  –
Μήπως  ήρθε  η  ώρα  να  πέσουν
κάποιες μάσκες;

Αυτές τις μέρες και τι δεν άκουσαν τ’ αυτιά
μας από μεγαλοδημοσιογράφους και μη, για
τα «κτήνη» και  τους  «θηριώδες  μαλάκες»
αστυνομικούς.

Οι  βουλευτές  του  ΛΑΟΣ,  Άδωνις  Γεωργιάδης  και  Αθανάσιος  Πλεύρης,  όπως
διάβασα στο Press-GR, κατόπιν των τελευταίων γεγονότων και την “πολύ σκληρή
και άδικη κριτική που δέχθηκε το Σώμα της Ελληνικής Αστυνομίας από μερίδα
δημοσιογράφων”, όπως την χαρακτηρίζουν, κατέθεσαν Ερώτηση στη Βουλή για
τον υπουργό Εσωτερικών Προκόπη Παυλόπουλο, ώστε να πληροφορηθούν πόσοι
αστυνομικοί  είναι  διατιθέμενοι  στην  προσωπική  φύλαξη  και  ποιων
δημοσιογράφων.
“Μόλις ενημερωθούμε από τον αρμόδιο υπουργό, θα δώσουμε την απάντησή του,
πάραυτα στη δημοσιότητα” αναφέρουν οι δύο βουλευτές.

Άντε να δούμε και την απάντηση, για να γελάσει ο κάθε πικραμένος…

–ΕΝΗΜΕΡΩΣΗ–
Στις 12 Ιανουρίου 2009, δόθηκε η απάντηση από το Υπουργείο Εσωτερικών: «Τα
στοιχεία δεν είναι ανακοινώσιμα για λόγους ασφαλείας».

Ο νοών νοείτω…
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